
                                                                                              

   

 

 

Zápisnica z 33. zasadnutia Rady vlády SR pre vedu, 

techniku a inovácie (ďalej aj „Rada“) 

 

10. júna 2025, 13:00 – 15:00 

VAIA 

 

33. zasadnutie RVVTI bolo prezenčné zasadnutie, ktoré bolo zamerané na stav implementácie 

komponentu 9 Plánu obnovy a odolnosti SR, informáciu o akčnom pláne  Národnej stratégie VVaI 

na rok 2026 – 2028, informáciu o  Národnej komisii pre výskumnú integritu a  etiku, prerokovanie  

a schválenie nastavenia alokačného kľúča k stratégii SK RIS3 2021+ na rok 2025-2027 a prerokovanie 

a schválenie predloženia zámerov národných projektov Misie zdravie 2030. Podklady na zasadnutie 

boli členom zaslané elektronicky, a to v nasledovnom rozsahu: 

 

• Program zaslaný dňa 03.06.2025 

• Podklad k nastaveniu alokačného kľúča k stratégii SK RIS3 2021+ na rok 2025-2027 

a podklad k prerokovaniu a schváleniu predloženia zámerov národných projektov Misie 

zdravie 2030 dňa 5.06.2025 

 

Program 
 

 

 

1. Privítanie a otvorenie zasadnutia 

2. Stav implementácie komponentu 9 Plánu obnovy a odolnosti SR 

3. Akčný plán Národnej stratégie výskumu, vývoja a inovácií na rok 2026 - 2028  

4. Národná komisia pre výskumnú integritu a etiku / informácia 

5. Informácia k nastaveniu alokačného kľúča k stratégii SK RIS3 2021+ na rok 2025-2027  

6. Misia zdravie  

7. Rôzne 

 

 

 

  



                                                                                              

   

 

 

Priebeh 33. zasadnutia Rady   
 

Privítanie/otvorenie rokovania  
 
Predseda Rady otvoril zasadnutie a privítal odborných členov, predsedníctvo a prizvaných hostí. 
 

Overenie uznášaniaschopnosti Rady  
 
Rada je uznášaniaschopná, ak je prítomná nadpolovičná väčšina (8) všetkých jej členov (15) a 
zároveň nadpolovičná väčšina (6) nominovaných členov Rady.  

Predseda Rady konštatoval, že na zasadnutí Rady je prítomných celkom 13 členov - 11 prezenčne 

a dvaja online, z toho 8 nominovaných členov Rady a Rada vlády SR pre vedu, techniku a inovácie 

je uznášaniaschopná. Zároveň členov upozornil na nahrávanie celého zasadnutia za účelom 
zhotovenia zápisnice a oboznámenia neprítomných s obsahom a priebehom zasadnutia. 

Schvaľovanie programu zasadnutia 

 
Program bol členom zaslaný dňa 03.06.2025: 
 

• stav implementácie komponentu 9 Plánu obnovy a odolnosti SR  

• skúsenosti so zahraničným hodnotením 

• Akčný plán Národnej stratégie VVaI na rok 2026 – 2028  

• Národná komisia pre výskumnú integritu a etiku 

• informáciu k nastaveniu  alokačného kľúča k stratégii SK RIS3 2021+ na rok 2025-2027  

• prerokovanie a schválenie predloženia zámerov národných projektov Misie zdravie 2030 

 
Návrh na doplnenie programu bol predložený zo strany Ministerstva hospodárstva - Nástroje MH SR 

na podporu zapájania podnikov do priamo riadených programov EÚ – posúdenie súladu so 
Stratégiou výskumu a inovácií pre inteligentnú špecializáciu SR 2021-2027 (SK RIS3 2021+). Tento 

bod bol zaradený do bodu rôzne. 

Bod programu „skúsenosti so zahraničným hodnotením“ bol vzhľadom k množstvu materiálov 

stiahnutý z programu.  
Nominácia člena do Vedeckej rady SAV. Tento bod bol taktiež zaradený do bodu rôzne. 

Pani Madarasová poprosila o zaradenie do bodu rôzne aj informáciu o stave Zákona o VVaI. 
 

Predseda Rady otvoril hlasovanie o upravenom návrhu programu 

Záver: Predseda Rady konštatoval, že Program 33. zasadnutia Rady vlády SR pre vedu, techniku a 
inovácie bol jednoduchou väčšinou schválený bez pripomienok. 

Schvaľovanie overovateľa zápisnice  - návrh na overovateľa zápisnice bol pán  František 
Simančík. Predseda Rady otvoril hlasovanie.  

 
Predseda Rady konštatoval, že pán Simančík bol ako overovateľ zápisnice z 33.zasadnutia Rady 
vlády SR pre vedu, techniku a inovácie jednoduchou väčšinou schválený. 



                                                                                              

   

 

Bod 2 – Stav implementácie komponentu 9 Plánu obnovy a odolnosti SR 

 

Predseda odovzdal slovo Danielovi Strakovi z Výskumnej a inovačnej autority, ktorý predstavil po 
jednotlivých investíciách stav implementácie komponentu 9. 
 

Predseda Rady otvoril diskusiu k bodu 2 programu a súčasne poznamenal, že na VAIA sú napojené 
reformy a investície a našou spoločnou úlohou je dobre a správne nastaviť kontinuitu a 

udržateľnosť aj do budúcnosti. 
 
Predseda otvoril diskusiu k  bodu 2 programu.   

 

František Simančík upozornil, že pri riešení schválených projektov sa niektorí prijímatelia v SAV 

dostávajú do platovej neschopnosti, nakoľko riešenie projektu dlhodobo hradia z vlastných zdrojov 

a zatiaľ stále nefunguje preplácanie ŽoP. Apeloval na kompetentných, aby s tým v rámci možností 

niečo spravili, inak sa riešenie projektov bude musieť obmedziť a schválené prostriedky sa v termíne 

nevyčerpajú. 

 

Michal Puškár poukázal na zložitosť situácie v súvislosti s aplikáciou výdavkových limitov na DPH 

ako aj zmenu DPH oproti pôvodnému plánu. Súčasne informoval o neustálej snahe riešiť tento 

problém.  

 

ŠT Majerský uviedol, že zo strany MF SR už nie je žiadny problém, , ministerstvo je pripravené platby 

realizovať, zo strany riadiacich orgánov, je len je potrebné  oznámiť, kde komu treba koľko ubrať 

a komu koľko pridať, aby sa výdavkové limity vyrovnali. 

 

ŠT Hrinko priznal zodpovednosť rezortu MŠ SR za meškanie, ktoré však bolo objektívne spôsobené 

komplikovanou situáciou súvisiacou so zmenami DPH a  dodal, že sa ju už podarilo vyriešiť a prvé 

platby budú realizované do konca júna. 

 

František Simančík navrhol, aby aspoň pre prípady, kedy oprávnenosť platby nie je sporná, bol pre 

prijímateľov vytvorený pôžičkový fond, ktorý by im pomohol riešiť situáciu s cash-flow pokiaľ 

nebude platba zrealizovaná. ŠT Majerský namietol, že nie je nutné meniť systém, treba najmä 

zabezpečiť jeho správne fungovanie.  

 

Predseda Rady uzavrel diskusiu, pričom poznamenal, že všetky problémy sme si v rámci diskusie 

pomenovali a aktuálne je úprimnou snahou všetkých relevantných ich vyriešiť k vzájomnej 

spokojnosti. 

Záver: Predseda Rady konštatoval, že Rada vlády zobrala stav implementácie komponentu 9 Plánu 
obnovy a odolnosti SR na vedomie. 

  

 



                                                                                              

   

 

Bod 3 - Akčný plán Národnej stratégie výskumu, vývoja a inovácií na rok 2026 - 2028 
 
Predseda odovzdal slovo Michalovi Habrmanovi z  Výskumnej a inovačnej autority, ktorý 

predstavil aktualizáciu akčného plánu Národnej stratégie VVaI na rok 2026 - 2028. 

 

Michal Habrman uviedol, že bola pripravená prvá verzia aktualizovaného Akčného plánu NS VVaI na 

roky 2026-2028, pričom pozornosť sa sústredila na najdôležitejšie opatrenia ako aj na výrazné 

zníženie ich počtu. Navrhnutých je 32 opatrení, ktoré sa v súčasnosti upravujú na základe vyše 200 

pripomienok z prvého pripomienkového konania. Aktualizácia bola zameraná hlavne na 

implementáciu Národnej stratégie, ktorá je zo všetkého najnáročnejšia. Dôraz sa kladie na podporu 

firemného sektoru s cieľom zvýšiť financovanie výskumu z jeho strany. Uviedol, že sa osvedčil 

systém výkonnostných zmlúv na univerzitách a SAV, v ktorom by sa malo pokračovať, pričom 

aktuálne sa rokuje o ich zavedení aj s Ministerstvom pôdohospodárstva, NPPC a NLC.  

 

Predseda upozornil na dôležitosť tohto dokumentu aj dôležitosť aktualizácie výziev v ročnom 

a trojročnom intervale, kedy vieme reagovať a prispôsobovať jednotlivé výzvy  podľa potreby 

a aktuálnej situácie na trhu. 

Jedným  z hlavných KPI je dosiahnutie 2% HDP na VVaI ako súčet výdavkov súkromného a verejného 

sektora do 2030 (ak by sme chceli dostihnúť úroveň EÚ, museli by sme ísť nad 2%, čo je však v našich 

podmienkach momentálne nereálne). Štát vie financovanie VVaI  podporiť podielom 0,8%, HDP, na 

zvyšných 1,2% je potrebné motivovať súkromný sektor aj prostredníctvom Národnej stratégie VVaI. 

Je potrebné si uvedomiť, že práve súkromný sektor je tvorcom HDP, takže pokiaľ chceme podporiť 

konkurencieschopnosť ekonomiky, musíme ho zapojiť. 

Druhé hlavné KPI je zlepšenie postavenia v rebríčku konkurencieschopnosti. Výsledky sa ukážu až 

v najbližších rokoch. V tomto smere je potrebné najmä identifikovať čo nám v jednotlivých 

oblastiach na splnenie tohto cieľa najviac chýba. 

Predseda Rady navrhol určiť lídra pracovnej skupiny k akčnému plánu, aby sme vedeli nastaviť 

reálne ciele a dosiahli sme hmatateľné výsledky. Schválenie aktualizovaného akčného plánu na 

roky 2026 – 2028 vládou SR je plánované do konca roka 2025.  

 

Predseda otvoril diskusiu k  bodu 3 programu.   

 

Juraj Miškov podotkol, že je dôležité si pri tvorbe opatrení vždy položiť 2 otázky – prispieva 

opatrenie k  naplneniu cieľa výdavkov súkromného sektora a rastu na 1,2% HDP a či toto opatrenie 

prispeje k poskočeniu v inovatívnom rebríčku? 

 

Pavol Šajgalík dodal, že v zahraničí štátny sektor nie je v inováciách dominujúci, skôr ten súkromný. 

Všade vo svete existuje na podporu priemyselných inovácií technologická agentúra, kde sa spája 

súkromný a štátny sektor, tá by mala vzniknúť aj u nás, aby k inováciám súkromný sektor 

motivovala. 

 



                                                                                              

   

 

Mirka Rabajdová podporila pána Šajgalíka, a položila otázku, či ideme hľadať nástroje na 

kooperáciu, na strednodobý horizont. 

 

Jíři Nantl ponúkol externú pomoc v pracovnej skupine, ak vznikne. Chýba mu faktor, ktorý je veľmi 

dôležitý a to  synergia so vzdelávacou činnosťou.  

 

Predseda Rady dodal, že na ďalšie zasadnutie Rady pripravíme koncept NITC – Národné inovačné 

a technologické centrum, ktorý by mal byť nosným pilierom medzi vzdelávacím systémom 

a výskumom. Rovnako poznamenal, že sa posúvame správnym smerom a že si uvedomuje aj 

náročnosť debát ohľadom správneho rozdelenia zdrojov, ale spolu s  inteligentnou 

špecializáciou  RIS 3, nastaveným alokačným kľúčom, podporou MF a navyšovaním zdrojom vieme 

dosahovať ciele do 2030. 

 

Marián Porvažník vyslovil ocenenie snahy o kontinuitu, pozeranie sa na veci nad rámec politickej 

zodpovednosti. Uviedol, že fondy rizikového kapitálu by vedeli priniesť veľký obnos peňazí do 

výskumu, rovnako tak je podľa neho dôležité vytvoriť všeobecný rámec, ako by sa mohli aj malí 

investori zapojiť a budovanie mostov medzi verejnými inštitúciami a súkromným sektorom.  

 

Predseda Rady poznamenal, že čo sa týka rizikového kapitálu, máme tu SIH, ktorý bude v blízkej 

dobe vyhlasovať výzvu na podporu startupov.  

 

Ronald Blaško doplnil, že medziročný nárast finančných prostriedkov zo súkromného sektora do 

vedy a výskumu je 200 miliónov eur. Počet firiem je relatívne malý a vzhľadom na to je nárast celkom 

slušný. 

Záver: Predseda Rady konštatoval, že Rada vlády zobrala Akčný plán Národnej stratégie výskumu, 

vývoja a inovácií na rok 2026 – 2028 na vedomie a Výskumnú a inovačnú autoritu určila ako 
koordinátora akčného plánu. 

 

Bod 4 - Národná komisia pre výskumnú integritu a etiku / informácia 
 
Predseda odovzdal slovo Andrejovi Piovarčimu z Výskumnej a  inovačnej autority. 

 

Andrej Piovarči uviedol, že komisia má 9 členov , prvé neoficiálne stretnutie komisie bolo v marci, 

druhé zasadnutie prebehlo 4.6.2025. Štatút Národnej etickej komisie je schválený a komisia môže 

na základe toho oficiálne fungovať. Predpokladom je, že komisia bude zasadať 4x do roka. Komisia 

už dostala aj prvý oficiálny podnet týkajúci sa dotazníka, ktorým sa aktuálne zaoberá. Podotkol, že 

ak budú akékoľvek podnety, nech sa neváhajú na komisiu obrátiť. 

Záver: Predseda Rady konštatoval, že Rada vlády zobrala Národnú komisiu pre výskumnú integritu 

a etiku na vedomie. 



                                                                                              

   

 

 

Bod 5 – Informácia k nastaveniu alokačného kľúča k stratégii SK RIS3 2021+ na rok 
2025-2027  
 

Predseda odovzdal slovo Ronaldovi Blaškovi z Výskumnej a inovačnej autority. 

 

Ronald Blaško uviedol, že komisia k nastaveniu alokačných kritérií je zložená z piatich členov. 

Prvýkrát sa komisia stretla v marci, kde bol na základe interných analýz predložený kľúč k 

prerozdeleniu zdrojov a následne prebiehala diskusia k čo najlepšiemu nastaveniu. Posledné 

stretnutie tejto komisie bolo 27.5.2025, kde bol po konštruktívnej debate prijatý  kompromisný 

návrh rozdelenia zdrojov na podporu vedecko výskumných aktivít z Národnej stratégie VVaI na 2025 

– 2027. Kompromisný návrh zahŕňa rozdelenie disponibilných zdrojov nasledovne -  priemysel 38%, 

mobilita 18%, digitálna transformácia 12% a zdravá spoločnosť a potravinová 

konkurencieschopnosť a klimatická odolnosť po 16%. 

Zo strany P. Šajgalíka padol návrh aby okrem navrhovaných tém na vertikálnej a horizontálnej 

úrovni bola podporená aj téma disruptívnych/prelomových technológií, ktoré nie je možné dopredu 

predvídať a plánovať ale pre zvýšenie konkurencieschopnosti sú najdôležitejšie. Pavol Šajgalík 

navrhol aby na nové technológie a nové technologické firmy bola vyčlenených aspoň 10% 

z disponibilných zdrojov. 

 
Predseda otvoril diskusiu k  bodu 5 programu. 

 
Tibor Gregor sa vyslovil za schválenie alokačného kľúča tak, ako bol navrhnutý, bez disruptívneho 

výskumu. Dôvodom je nerozširovanie ďalších horizontálnych priorít do RIS3 aj vzhľadom na malý 

objem disponibilných prostriedkov. 

 
Predseda Rady požiadal Pavla Šajgalíka, aby monitoroval ďalej proces určovania priorít 

v doménach s cieľom nastaviť ich do budúcnosti tak, aby sme držali krok s globálnymi trendmi. 
 

Pavol Šajgalík poznamenal, že ak nie je konsenzus, nebude hlasovať za osobitnú podporu 
disruptívnych technológií  a  prijíma výzvu na ďalší monitoring domén a jej ďalšie rozdelenie.  
 

Mirka Rabajdová vyslovila prosbu komunikovať zmeny priamo so stakeholdermi v rámci domén. 
Predseda Rady povedal, že zatiaľ ide o kompromisný návrh alokačného kľúča, a ukáže sa či je 

správne nastavený. Priebežne sa budú zbierať dáta z trhu. Prisľúbil prípravu komunikácie so 
stakeholdermi v spolupráci s VAIA. 
 

František Simančík súhlasí s pôvodným návrhom alokačného kľúča, v rámci domény Inovatívny 

priemysel sú prelomové technológie jednou z navrhovaných priorít, takže je ich možné už teraz 

podporiť vhodnou výzvou.  
 
Marián Porvažník poznamenal, že disruptívny výskum ťahá a buduje vzťahy s diaspórou a bolo by 
preto dobré aby boli podporené.  

 
Na základe diskusie ohľadom alternatív nastavenia alokačného kľúča k stratégii SK RIS3 2021+ na 
rok 2025-2027 prebehlo hlasovanie o dvoch alternatívach rozdelenia disponibilných finančných 



                                                                                              

   

 

prostriedkov, pričom bola väčšinou hlasov schválená alternatíva rozdelenia 25% na horizontálny 

výskum, v ktorom budú zahrnuté vo výške 5% aj disruptívne technológie a 75% na výskum pre 

vertikálne priority.  Za bolo 7 prítomných členov, proti boli 3 členovia a zdržali sa 2 členovia. 
 

Záver:  
Predseda Rady skonštatoval, že nastavenie alokačného kľúča k stratégii SK RIS3 2021+ na roky 2025-

2027 vo výške 25% na horizontálny výskum a 75% na vertikálny výskum bol jednoduchou väčšinou 

schválený.  

 

Bod 6 – Misia zdravie - prerokovanie a schválenie predloženia zámerov národných projektov 

Misie zdravie 2030 
 

Predseda odovzdal slovo Petre Zappe z Výskumnej a inovačnej autority. 

 
Petra Zappe, koordinátorka programu Misia Zdravie 2030, informovala Radu vlády o vývoji aktivít 

programu za uplynulý rok a súčasne poskytla bližšie informácie o aktuálnom dianí. Predstavila aj 
ciele terapeutických oblastí 83 projektových zámerov, ktoré v rámci programu obdržala. Zároveň 

predložila návrh postupu pri financovaní prvých projektov v rámci Misie Zdravie 2030. Rada vlády 

sa zhodla, že po konzultáciách s Ministerstvom zdravotníctva (MZ SR) budú tieto projekty 

predložené vo forme zámerov troch národných projektov na zasadnutie príslušnej komisie PO1 v 
rámci Programu Slovensko, ktoré sa uskutoční 2. júla 2025. 

 

Predseda otvoril diskusiu k bodu 6 programu a vyjadril dôležitosť vyjadrenia členov Rady. 

Následne sa bude pokračovať v komunikácií s ostatnými rezortami, aby podpora Misie zadravia 
bola medzirezortná. 
 

Andrea Madarasová vyjadrila plnú podporu tomuto projektu, je to politicky veľmi dobre 

predateľné, považuje ju za “nákazu” dobrej praxe v zdravotníctve, kde vieme veľmi rýchlo vidieť 
výsledky.  
 
Mirka Rabajdová pochválila prácu na tomto projekte a veľký obdiv, že za tak krátky čas sa toto 

dokázalo. 
 
Jíři Nantl považuje tento program za nevyhnutný a určite odporúča to podporiť. Navrhuje aj 
prípadnú cezhraničnú spoluprácu.  
 

Tibor Gregor položil otázku, či je podpora Misie v rámci prerozdeleného alokačného kľúča 
v doméne zdravie alebo je to samostatne podporované?  
 

Mirka Rabajdová poprosila členov Rady o informáciu, či vôbec je z ich strany podpora takýchto 

národných projektov. Čo sa týka financovania, malo by to ísť mimo alokačného kľúča. Zároveň 

uviedla, že v Misii ide o inovatívnu politiku a nájdu sa v nej všetci. 
 

Petra Zappe upresnila, že z 52 miliónov bolo zobratých 20 miliónov do STEPu, takže aktuálne  
zostalo pre zdravotníctvo zo 190 miliónov alokácie len 170 miliónov. 

  



                                                                                              

   

 

František Simančík podporuje Misiu zdravie, nakoľko neponúka len riešenia problémov, ale hlavne 

ich vyriešenie, ktoré je jasne identifikovateľné. Odporúča nevnímať Misiu zdravie len ako cieľ 

jednej domény SK RIS3 2021+. 
 
Predseda Rady sa uistil, či diskusia o Misii bola za účasti všetkých aktérov. Misiu vníma ako 
procesnú inováciu , ktorá nebude zasahovať do priemyselných inovácií. Navrhuje urobiť mapu 

(ako OSN) a snahu urobiť národný projekt, aby sa v ňom našli všetci. 

 
Pavol Šajgalík navrhuje zamyslieť sa, či to má zmysel pre našu krajinu. Cieľom dnešného stretnutia 
je povedať, či je to zaujímavé a či to stojí za podporu. 

 
Predseda Rady vyjadruje podporu misii, no navrhuje , aby sa viac zapojil súkromný sektor. 

 

Petra Zappe argumentuje, že súkromný sektor už je súčasťou misie a pomáha VÚC, nemocniciam a 

ostatným aktérom. To čo vníma za dôležité, je politická a medzirezortná podpora. 

 
Michal Habrman vstúpil do diskusie s tvrdením, že vyjadrenie podpory pre Misiu zdravie je 

odkazom pre VAIA a MIRRI, aby na misiu uvoľnili zdroje. Ak by nebola podpora, zdroje by rozpustili 
do iných iniciatív. 

 
 

Záver: 

 

Predseda Rady skonštatoval, že členovia Rady jednoduchou väčšinou schválili predloženie zámerov 
národných projektov Misie zdravie 2030. Všetci prítomní boli za. 

 

 

Bod 7 – Rôzne 

 
Predseda odovzdal slovo pánovi Škorvagovi z Ministerstva hospodárstva, aby predniesol 
predložený materiál – „Nástroje MH SR na podporu zapájania podnikov do priamo riadených 
programov EÚ – posúdenie súladu so Stratégiou výskumu a inovácií pre inteligentnú špecializáciu 

SR 2021-2027 (SK RIS3 2021+)“ 
 
Edmund Škorvaga odprezentoval, že MH SR dlhodobo poskytuje inovatívnym MSP podporu pri 
zapájaní sa do najprestížnejšieho nástroja podpory startupov v EÚ – EIC Akcelerátor. Cez Program 
Slovensko 2021 – 2027 (P-SK) je podpora plánovaná v dvoch formách, jednou bude voucherová 

podpora pre prípravu kvalitných projektov a druhou podpora projektov, ktoré získali Seal of 
Excellence (pečať kvality). Účelom voucherovej výzvy je podporiť inovatívne MSP, ktoré získali 

pozitívne hodnotenie v krátkom návrhu schémy EIC Accelerator (tzv. short proposal), pri príprave 
ich úplnej žiadosti (full proposal) a/alebo príprave na interview. Cieľom je zvýšiť ich šance na 

získanie grantového a/alebo investičného financovania alebo získanie štatútu „Seal of Excellence“ 
v rámci tohto významného európskeho nástroja na podporu prelomových inovácií. 
MH SR vzhľadom na charakter a účel pomoci navrhuje po diskusii neuplatňovať na tieto projekty 

povinnosť súladu s SK RIS3 2021+ (keďže ide o projekty, ktoré sú v súlade so zameraním priamo 
riadených programov EÚ), prípadne uplatňovať zjednodušené postupy kontroly súladu s SK RIS3 

2021+ iba na úrovni cieľov jednotlivých domén inteligentnej špecializácie. 



                                                                                              

   

 

Predseda otvoril diskusiu k bodu 7 programu. 

Pavol Šajgalík vyjadril svoju podporu, nakoľko je to podpora excelentnosti. 

Záver: 

Predseda Rady skonštatoval, že členovia Rady jednoduchou väčšinou schválili neuplatňovanie 
povinnosti súladu s SK RIS3 2021+ na tieto projekty. 

 
Predseda otvoril diskusiu k nominácii člena Vedeckej rady SAV na obdobie 2025-2029 

vzhľadom na blížiaci sa koniec aktuálneho funkčného obdobia. Vyzval prítomných na nominácie. 
 

Po diskusii bola zhoda, že nominácie budú  predložené na rokovanie najbližšej Rady alebo zaslané 

členom Rady na per rollam hlasovanie. 

 
Predseda otvoril otázku ohľadom progresu prípravy nového zákona o VVaI. Informoval, že vyjadruje 

ambíciu prijať nový zákon do konca roka, pokračujú však politické debaty. Návrh zákon by mal ísť 
v najbližších týždňoch do MPK. Predpokladá, že bude veľa pripomienok, na ktorých spracovanie 

bude potrebné zriadiť pracovnú skupinu. 
 
F. Simančík apeloval na členov Rady, aby bola vyvinutá aktivita ohľadom zmeny uplatňovania 

výdavkových limitov na prostriedky zo zdrojov 46 a 35 ak boli získané za VaV aktivity, aby 
nedochádzalo k demotivácii verejných výskumných inštitúcií a univerzít spolupracovať so 

súkromným sektorom.  
Predseda Rady ubezpečil prítomných, že tento problém je predmetom riešenia, pričom 

najvhodnejšia by bola zákonná úprava.  

 

Bod 8 – Záver   
 
Poďakovanie prítomným za podnetné návrhy a spoluprácu.   

 


